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CONSILIUL JUDEŢEAN CONSTANŢA 

RAPORT DE ACTIVITATE 

aferent anului 2022 

Numele : Lazăr Gilda Valentina 

Apartenenţă politică : Uniunea Salvaţi România 

Date de contact: gi1da.1azarcjc.ro 

1 OBIEcTIvE ASUMATE SI DOMENII DE INTERES: 

Nr.3(-0i3/ )3. o 2- 15 

Tn ca!itate de consiłierjudeţean mi-am propus să contribui , prin deru!area activităţii specifice, !a dezvołtarea 
economică şi socia!ă ajudeţu!ui nostru. 

2 ŞEDINŢE ALE COMISIILOR DE SPECIALITATE 

Ca membru aI comisiei buget-finanţe am analizat propuneri!e de buget ale Consi!iułui Judeţean Constanţa şi 
ale instituţiilor subordonate, rectificări!e bugetare propuse pe parcursul anului şi am so!icitat c!arificări privind 
a!ocarea sumelor atunci când situaţia a impus acest łucru. 

3 SEDINTE DE PLEN ALE CONSILIULUI 

Pe parcursul anului 2022 am participat ła toate sedinţe!e ordinare şi extraordinare ale Consiłiului Judeţean 
Constanţa studiind şi analizând proiectele supuse aprobării consilierilorjudeţeni. 

4 CONTRIBUTIA LA PROIECTE DE HOTĂRÂRI DE CONSILIU 

Alături de colegii consilieri din grupul USR am depus următoarele proiecte: 

Proiect privind aprobarea unor măsuri pentru impłementarea procesului de bugetare participativă la 
nive!uljudeţu!ui Constanţa (101/25.03.2022)- proiect ce presupune alocarea unui buget în vederea 
finanţării unor proiecte propuse de cetăţenii judeţului . Acest proiect nu a primit avizul de legalitate 
din partea direcţiei de specia!itate din cadrul Consiliului Judeţean 

Proiect privind acordarea unui ajutor financiar domnu!ui Zimtea Eugen (188/18.07.2022) - proiect 
ce a presupus alocarea unei sume de bani în vederea branşării Ia energie electrică a locuinţei în 
suprafaţă de 20mp ce aparţine unei familii formate din 12 persoane (2 adulţi si lO copii minori toţi 
înrołaţi în sistemul de învăţământ şcolar şi preşco!ar) aflată în situaţie vulnerabilă.De asemenea, 



INTERNAL 

nici acest proiect nu a primit avizul de legalitate din partea Direcţiei Generale de Administraţie 
Publică si Juridică. 

- Proiect privind aprobarea Regulamentu!ui pentru finanţarea asocierii Judeţului Constanţa - 

Consi!iu! Judeţean Constanţa cu unele unităţi administrativ teritoriale - Consilii łoca!e din judeţu! 
Constanţa în vederea realizării unor obiective de interes public pentru anul 2023 (196/17.08.2022) 
- proiect ce propune alocarea unui buget din partea Consiliu!ui Judeţean în vederea realizării/ 
fina!izări i unor investiţi i locale. 

Proiect privind aprobarea Regułamentu!ui de organizare şi funcţionare a activităţii de vo!untariat 
din cadrul Consiliului Judeţean Constanţa si al instituţiilor publice aflate în subordinea Consiliułui 
Judeţean Constanţa (362/13.12.2022) - proiect depus in nume propriu - ce presupune implicarea 
cetăţenilor în activităţi şi servicii publice locale în vederea creşterii gradului de implicare în 
comunitate. 

5 CONTRIBUTIA LA ELABORAREA ŞI APROBAREA BUGETULUI 

Tn bugetul anului 2022 au fost introduse pe lista de investiţii următoarełe obiective propuse de consilierii 
USR: 

1. Plantarea perdele!or forestiere de-a !ungul drumurilor judeţene - susţinem orice formă de 

împădurire în judeţul Constanţa, grav afectat de deertificare. 

2. Ruta EuroVelo6 -judeţul nostru are un potenţial enorm în ceea ce privete cicłoturismu! care atrage 
din ce în ce mai mulţi practicanţi în Europa. Avem o oportunitate enormă, aceea de a amenaja acest 
traseu i de a-ł pune pe harta cic!oturistică europeană. 

3. Adăpost Judeţean de Animale - am propus construirea unui adăpost judeţean de animale, care să 

aibă capacitatea să rezolve problema animalelor abandonate sau a ce!or aflate în pericoł, cu 
adresabiłitate către toate localităţile din judeţ, Considerăm ca doar printr-o abordare centralizată la 
nivel judeţean, ne putem ocupa de probłemele animalelor, Pentru acest obiectiv am propus i 
identificat teren în centrul judeţului, mai exact în intravilanu! Medgidia. 

4. Płatfon-na Industria1ă - este un obiectiv prin care ne dorim construirea unei platforme care să atragă 
noi industrii pentru crearea de noi !ocuri de muncă. Pentru eficientizarea navetei, am propus i 
identificat teren in centrul judeţului, mai exact în intravilanu! municipiului Medgidia. 

5. Semnalizare rutiera i refugii pe rutele turistice. Atât monumentele din judeţ, cat i alte obiective 

turistice, suferă de o semnalizare rutiera ineficienta. 

6. Grupul Consilierilor USR a depus un amendament prin care s-a sup!imentat bugetul Ajutoarelor 
Sociale cu suma de 150.000 de łei. Consiłiul Judeţean putea folosi aceti bani pentru racordarea la 
electricitate a locuinţelor familiiłor grav afectate de sărăcie. 

6 PARTICIPAREA LA EVENIMENTE PUBLICE 

- am participat la festivitatile organizate cu prileju! Zilei Dobrogei 

- am participat la evenimentul de łansare a Strategiei de Dezvoltare Durabilă ajudetu!ui Constanţa 
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- am contribuit alături de colegii consilieri IocaIi Ia amenjarea şi darea în folosinţă a celor două săli 
de c!asă din cadrul Scolii Generale nr.1 1 către comunitatea refugiaţilor din Ucraina. 

am participat !a dezbaterea Caravanei Educatiei , un proiect naţional al colegilor senatori USR Silvia 
Dinică şi Ştefan Pălărie, alături de cadre didactice din judet , de reprezentanti ai părintilor si ai 
elevilor, unde s-au discutat aspect legate de rnodificari!e aduse legilor educatiei, despre 
învătămăntul dual, despre abandonul şcolar sau despre transportul elevilor din judet. 

am participat !a evenimentul Ştafeta pentru Educaţie organizat de Asociaţia Reality Check Ia 
Caste!u în cadrul proiectului Împreună pentru o viaţă mai bună. Scopul evenimentu!ui este 
integrarea prin sport, promovarea incluziunii şco!are a tuturor copiilor i creterea stării de bine a 
copiilor i a comurlităţii. 

7 REPREZENTARE ÎN CONSILII DE ADMINISTRAŢIE, ATOP, COMISII DE LICITAŢIE, 

COMISII SPECIALE ALE CONSILIULUI 

În calitate de membru aI consiliului de administratie al Spitalului de Pneumoftiziologie Palazu am participat 
la toate sedintele programate unde am analizat si discutat proiectele propuse pe ordinea de zi. 

8 PRIoiuTĂTI ŞI DIRECTII DE ACŢIUNE PENTRU URMĂTOAREA PERIOADĂ DE MANDAT 

Am transmis la sfârşitul anului 2022, în calitate de consilier judeţean, o propunere de îmbunătăţire a 
procesului de asigurare a transparenţei în cadrul Consiliului Judeţean Constanţa: introducerea conceptului 
Bugetul pentru Cetăţeni în cadrul procesului de Guvernare Deschisă conform recomandărilor Consiliului 

European (Recomandarea (424)/2018) . Acest concept presupune structurarea datelor din bugetul institutiei 
într-o formă care rezumă i explică inforrnaţiile de bază ale bugetului, Este un raport pentru oarneni, 
prezentat într-un forrnat accesibil. folosind un Iirnbaj sirnplu ş clar pe care îI pot înţelege. 


